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Abstract (en)
[origin: US2022297983A1] The present disclosure relates to a mobile crane, which comprises a superstructure, a main boom, which extends away
from the superstructure and is arranged so as to be pivotable thereon, a derrick boom, which extends away from the superstructure and is arranged
so as to be pivotable thereon, and a winch assembly, wherein the winch assembly comprises a main-boom winch for actuating the main boom and a
derrick-boom winch for actuating the derrick boom. The mobile crane is characterised by an assistance apparatus for facilitating or fully automatically
carrying out a raising and/or setting-down process of the derrick boom, which apparatus is designed to actuate the main boom and the derrick boom,
such as the main-boom winch and the derrick-boom winch, at the same time.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Mobilkran (1), der einen Oberwagen (2), einen Hauptausleger (3), der von dem Oberwagen abgeht und
an diesem verschwenkbar angeordnet ist, einen Derrickausleger (4), der von dem Oberwagen abgeht und an diesem verschwenkbar angeordnet
ist, und eine Windenanordnung umfasst, wobei die Windenanordnung eine Hauptauslegerwinde zum Ansteuern des Hauptauslegers und eine
Derrickauslegerwinde zum Ansteuern des Derrickauslegers umfasst. Der Mobilkran ist durch eine Assistenzeinrichtung zum Unterstützen oder
vollautomatischen Durchführen eines Aufricht- und/oder Ablegevorgangs des Derrickauslegers gekennzeichnet, die dazu ausgelegt ist, den
Hauptausleger und den Derrickausleger, vorzugsweise die Hauptauslegerwinde und die Derrickauslegerwinde, gleichzeitig anzusteuern.
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